
 
 

 

 
PROTOKÓŁ 

Posiedzenie XLVI sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 
27 czerwca 2022 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna   

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny   

3 KLIMEK Maciej obecny   

4 KOSMALSKA Klaudia obecna   

5 KRYSTECKI Piotr obecny   

6 KUPCZAK Ilona obecna   

7 MANIA Mateusz obecny   

8 MUSIAŁ Lidia obecna   

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna   

10 OSTRĘGA Dariusz obecny   

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny   

12 ROGALSKA Barbara obecna   

13 SYJUT Stanisław obecny   

14 WADOWSKA Katarzyna obecna   

15 ZAWADA Zdzisława obecna   

 

 

obecni 15 



wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie XLVI sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcie XLVI Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. Przewodniczący Mateusz 
Mania dokonał otwarcia obrad XLVI Sesji Rady Miasta Wojkowice. Na wstępie 
przypomniał o ustawie dotyczącej ochrony danych osobowych i o nagrywaniu obrad 
sesji oraz o systemie do elektronicznego głosowania. Następnie przywitał: Skarbnika, 
Panią Sekretarz, pracowników Urzędu oraz Radnych. Przewodniczący spytał czy Pan 
Burmistrz dojdzie? 
 

 

 
 
Przewodniczący poinformował, że przed rozpoczęciem Sesji Rady Miasta wpłynęły do 
Rady Miasta dwa pisma. Pierwsze pismo Pana Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Wnosi, iż Komisja jednogłośnie zdecydowała o wycofaniu projektu 
uchwały 412/2022. Z uwagi na to, że wniosek o wycofanie projektu uchwały został 
złożony przez wnioskodawcę, autora tego projektu uchwały, zostanie wycofany z 
porządku obrad. Przewodniczący powitał Pana Burmistrza. Przewodniczący 
poinformował także o wniosku Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa, 
Sportu i Kultury o wycofanie z porządku obrad XLVI sesji Rady Miasta Wojkowice 
projektu uchwały 411/2022. I zgodnie z art. 26 ust. 2 i 3 Statutu był zobowiązany do 
wprowadzenia go do dzisiejszego porządku obrad i będzie poddany pod głosowanie. W 
kolejnym punkcie zostaną wprowadzone pod głosowanie w sprawie przyjęcia projektu 
uchwały 403 – zmian w budżecie miasta, 404 – sprostowania błędu w treści uchwały 
oraz projektu uchwały 405 – przekazanie środków finansowych. Uchwały te były 
omówione na Komisji Budżetu ale zgodnie z obowiązującym Statutem w przypadku 
spraw, które zostały złożone po terminie określonym w Statucie wymagana jest zgoda 
Rady Miasta na ich podjęcie. 

Przewodniczący przypomniał i wprowadzeniu do przedstawionego porządku obrad 
kolejny punkt – przedstawienie stanowisk komisji rady dotyczących projektów uchwał. 

 

2. Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały nr 411/2022 w 
sprawie: zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury: 



Miejskiego Ośrodka Kultury w Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Wojkowicach 

 

 

 

Przewodniczący przeszedł do punktu drugiego dotyczącego wycofania z porządku 
obrad projektu uchwały 411/2022 w sprawie zamiaru połączenia samorządowych 
instytucji kultury: Miejskiego Ośrodka Kultury w Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Wojkowicach. Przytoczył wniosek Komisji, w którym  Przewodnicząca 
Komisji wnosi o wycofanie z porządku obrad XLVI sesji Rady Miasta Wojkowice 
planowanej na dzień 27 czerwca, projektu uchwały 411/2022 w sprawie zamiaru 
połączenia samorządowych instytucji kultury: Miejskiego Ośrodka Kultury w 
Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wojkowicach. Projekt niniejszej 
uchwały w ocenie Radnych, członków Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, 
Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury Rady Miasta Wojkowice budzi wiele wątpliwości 
związanych głównie z faktem rozpoczęcia przez Miejski Ośrodek Kultury w 
Wojkowicach realizacji projektu "Cyfrowych domów kultury", których 
współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej w ramach Działania 3.2 
"Innowacyjne rozwiązania na rzecz aktywizacji cyfrowej", III Osi Programu 
Operacyjnego Polska Cyfrowa, który uzyskał dotację w wysokości 143.000,00 zł. 
Połączenie samorządowych instytucji kultury: Miejskiego Ośrodka Kultury w 
Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wojkowicach i powołanie tym samym 
samorządowej instytucji pn. Miejski Ośrodek Kultury i Biblioteka w  chwili obecnej, czyli 
w okresie realizacji unijnego projektu spowodować może utratę dotacji w chwili 
obecnej. Oczywiście stworzenie nowej jednostki kultury może w przyszłości, jednak w 
chwili obecnej wnoszę o wycofanie z porządku obrad wyżej wymienionego projektu. 

 
 
Przewodniczący zadał pytanie do Pana Mecenasa: Projekt, którym ma się zająć Rada 
Miasta,  nr  411 jest to  projekt zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury, 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki, a nie utworzenia 
nowego typu jednostki samorządowej. Dlatego pytanie, czy obawy członków Komisji, 
że z chwilą podjęcia uchwały intencyjnej, jaką mamy w chwili obecnej, utracą środki, 
Miejski Ośrodek Kultury będzie związany z koniecznością zwrotu tych środków. Czy jest 
to obawa uzasadniona? Mecenas odpowiedział, że tak i że Pan Burmistrz będzie w 
stanie udzielić wiążącej informacji. Mecenas odpowiedział, że oczywiście może 
przygotować taką informację. Bo jeżeli mówimy o dotacji, to musimy odpowiedzieć na 
pytanie, czy ewentualnie uchwałę intencyjną, czy  dotyczącą tworzenia - przede 
wszystkim do tej umowy. 

 
Głos zabrał Burmistrz, który wyjaśnił, że ta sprawa została wyjaśniona na ostatniej 
Komisji Budżetu, oczywiście w zakresie zmian w porządku obrad będzie wnioskować o 
to, żeby ten projekt wycofać. I chodzi przede wszystkim o to, żeby uniknąć sytuacji 



takiej, że stawiamy instytucję, dla której pozyskaliśmy dofinansowanie, pod ścianą. 
Samo podjęcie takiej uchwały nie rości żadnych reperkusji formalno-prawnych. Do 
takiego połączenia wiemy, że jest  daleka droga. Muszą się wypowiedzieć:  Biblioteka 
Śląska i Minister. Jest to proces czasochłonny, ostatnie takie działanie zajęło około pół 
roku zanim otrzymaliśmy tak naprawdę informację wiążącą ze strony ministerstwa. 
Więc tak naprawdę nie ma przeszkód, żeby taki proces uruchomić. Natomiast też nie 
ma problemu, żeby ewentualnie uczynić zadość tutaj pewnym obawom i tym samym 
podjąć to działanie w taki sposób, żeby na przykład na sesji lipcowej, o ile otrzymamy 
odpowiedź, o tyle będziemy mogli taką uchwałę podjąć. 

Głos zabrał Przewodniczący, w związku z informacją Pana Burmistrza, wycofał projekt 
uchwały 411, procedowanie i głosowanie wniosku Komisji jest bezzasadne. Bo autor 
wycofał ten projekt, a więc głosowania w tym zakresie nie będzie. 

Kolejnym punktem będzie przyjęcie do porządku obrad projektów i dopiero po punkcie 
trzecim Rada przyjmie zmieniony projekt porządku obrad, poprzez usunięcie projektu 
411. 
Z uwagi na problemy techniczne Przewodniczący poprosił, żeby skontaktować się z 
twórcami programu, żeby umożliwić dokonywania na bieżąco jakichkolwiek zmian. 
Porządek sesji raz przyjęty nie oznacza, że do końca sesji nie może ulec zmianie. Radny 
może w każdej chwili wystąpić o zmianę porządku obrad. I program powinien 
umożliwiać dokonywania wszystkich zmian na bieżąco. 

  

3. Głosowanie nad przyjęciem do porządku obrad projektów uchwał : 
 

W wyniku głosowania zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

3.1. Projekt uchwały nr 403/2022 w sprawie: zmian w budżecie Miasta 
Wojkowice na rok 2022 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 403/2022 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 
2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

3.2. Projekt uchwały nr 404 /2022 w sprawie: sprostowania błędu w 
treści uchwały Rady Miasta Wojkowice nr XLV.382.2022 z dnia 30 maja 
2022 r. w sprawie zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 2022 

 

Przystępiono do głosowania nad przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały 
404/2022 w sprawie sprostowania błędu w treści uchwały Rady Miasta Wojkowice nr 
XLV.382.2022 z dnia 30 maja 2022 roku w sprawie zmian w budżecie miasta Wojkowice 
na rok 2022. Głosowało piętnastu radnych, piętnastu radnych było za. Projekt uchwały 
404/2022 został przyjęty do porządku obrad. 



 

głosowanie Projekt uchwały nr 404 /2022 w sprawie: sprostowania błędu w treści uchwały Rady 
Miasta Wojkowice nr XLV.382.2022 z dnia 30 maja 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 
Miasta Wojkowice na rok 2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 



13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

3.3. Projekt uchwały nr 405/2022 w sprawie: przekazania środków 
finansowych Policji w roku 2022 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 405/2022 w sprawie: przekazania środków finansowych Policji w 
roku 2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia PRZECIW 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 



7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława WSTRZYMAŁA SIĘ 

4. Przyjęcie porządku obrad 

 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia XLV sesji Rady Miasta Wojkowice z 
dnia 30 maja 2022r. 
Wobec braku zastrzeżeń i wniosków protokół został przyjęty jednomyślnie.  

6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady, działalności w 
okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Miasta spraw 



 

Burmistrz Miasta Wojkowice, w swoim wystąpieniu nawiązał do następujących spraw 
bieżących realizowanych na terenie miasta: 

    Burmistrz  przedstawił sytuację związaną z pomocą w zakresie osób, które do nas dotarły 
z Ukrainy.  Podziękował Pani Magdalenie Kreczko, za podejmowanie odpowiednich 
działań jako fundacja i też jako pracownik instytucji miasta.  Jeżeli chodzi o kwestie 
związane z językiem polskim, podejmowane są takie działania  w ramach "Przystanku 
Ukraina" cykl pomocy będzie przedłużany. 

2. Budowa kanalizacji na ul. Piaski -  Spółka Wojkowickie Wody, wejdzie na teren ulicy i 
zacznie też wykonywać wymianę sieci wodociągowej. Koszty odtworzenia całości drogi, 
jeżeli chodzi o kostkę - klinkier, to  około 8 mln zł, cała realizacja inwestycji to jest 42 
mln zł. Pan Starosta zapewniał, że w momencie kiedy zrealizujemy budowę kanalizacji, 
Starostwo wyasygnuje środki na opracowanie dokumentacji projektowej na ul. Piaski. 
Będziemy mieli już nową sieć wodociągową. Będzie kanalizacja sanitarna, zostanie 
kwestia podbudowy, nakładki i tego ciągu kanalizacji deszczowej, która jest 
immanentnie związana w tym zakresie z drogą. Padły takie słowa, że powiat weźmie na 
siebie realizacje tejże ulicy.Bo wiemy doskonale o tym, że poprzez budowę kanalizacji 
my głównie będziemy odtwarzać drogi powiatowe. 

3. W miesiącu lipcu będą odtwarzane wykopy, które miały miejsce na ul. Długosza. W 
chwili obecnej prace trwają też na ul. Jaworznik. 

4.  SIM Zagłębie. Pani projektant, która będzie realizowała te działania jest  w stałym 
kontakcie. W chwili obecnej trwają prace nad dokumentację projektową, żeby uzyskać 
pozwolenie na budowę i tym samym wnioskować o dofinansowanie z Funduszu Dopłat 
z Banku Gospodarstwa Krajowego, co umożliwi jej realizację. Pierwszy raz od dłuższego 
czasu wybudowanie mieszkań, tanich mieszkań na wynajem, bo taka jest intencja (56 
lokali). 

5.  Pozyskano dofinansowanie na wybudowanie, rewitalizację obiektu sportowego 
Millenium - podpisano umowę. Trwają prace  w zakresie projektu i wizualizacji. W 
miesiącu październiku taka dokumentacja ma się pojawić. Co umożliwi 
przeprowadzenie przetargu i realizację inwestycji. 

6.  Trwają prace przygotowawcze związane z terenem na Szybie Alfred. 

7.  Budowa Parku Handlowego Wojkowice – została podpisana umowa z dyskontem 
spożywczym, inwestor zapewnia, że Park Handlowy powstanie. W pierwszym etapie 
powstaną dwa budynki, w kolejnym następne . 

Trwają kwestie związane z dokumentacjami projektowymi (ul. Głowackiego, ul. 
Morcinka), są przeprowadzane przetargi. 

8.  Został otwarty przetarg na Termomodernizację Zakładu Opieki Zdrowotnej. Kwoty, 
które zostały zaprezentowane w ofertach rokują pozytywnie. Jedna oferta jest, można 
powiedzieć, aż nadzwyczajnie ciekawa w zakresie kwoty, bo jest to kwota, która nie 



przekracza 550.000,00 zł, gdzie my na zadanie planowaliśmy wydatkować 900.000,00 
zł. Druga oferta jest bliska tej kwoty. Wkrótce przystąpimy do tego już ostatniego 
etapu modernizacji Zakładu Opieki Zdrowotnej. Jeżeli chodzi o te kwestie związane z 
przekształceniem, informacje zostały wyczerpująco przedstawione. 

Żaden z radnych nie miał pytań do wystąpienia. 

  

7. Raport o stanie Gminy Wojkowice za 2021 rok: 
 

7.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojkowice za 2021 rok 
przez Burmistrza Miasta Wojkowice 

Burmistrz przedstawił  Raport o Stanie Gminy za rok 2021.  Wykonanie po stronie 
dochodów wyniosło 51 mln zł,  po stronie wydatków 58 mln zł. Ma to związek z 
działaniami, które są realizowane w chwili obecnej.  Zrealizowano  Centrum 
Przesiadkowe, Budowę Ronda, Termomodernizację Urzędu Miasta. Zrealizowano i 
rozliczono te inwestycje. Środki wpłynęły z funduszy unijnych. Otrzymaliśmy zwrot 
tychże środków.  W tym miejscu Burmistrz podziękował Radzie Miasta, 
Skarbnikowi Miasta oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miasta.  Burmistrz 
przypomniał również o programach, strategiach jakie są realizowane i wdrażane. 
Na pierwszym planie stawiamy na infrastrukturę, na te fundamenty, które są 
podbudowane wydatkami majątkowymi. Budowa kanalizacji zaktywizuje kolejne 
obszary, że pojawią się kolejni mieszkańcy. Z drugiej strony myślimy o ekologii i 
projektach społecznych. Burmistrz przypomniał, że na terenie miasta funkcjonuje 
żłobek, przedszkole, oświata, klub seniora. Kończąc wystąpienie Burmistrz jeszcze 
raz podziękował wszystkim.  

7.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojkowice za 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, że zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym mieszkańcy, którzy chcą wziąć udział w debacie powinni złożyć w 
stosownym terminie wniosek w tej sprawie jednak żaden wniosek nie wpłynął do 
Biura Rady. Żaden z radnych również nie zabrał głosu w debacie. 

 
 
7.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 
Wojkowice wotum zaufania. Projekt uchwały nr 400/2022 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice wotum 
zaufania. Projekt uchwały nr 400/2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

8. Udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2021 rok: 
 



8.1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Wojkowice 
wraz z informacją o staniemienia komunalnego oraz sprawozdania 
finansowego 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Miasta Wojkowice o zabranie głosu i 
przedstawienie zebranym krótkiego sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2021 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem finansowym. 
Budżet Miasta Wojkowice na rok 2021 wyglądał następująco. Dochody zaplanowano w 
kwocie 51 527 470,34 zł i został zrealizowany w 91,55%, czyli w kwocie 47 171 767,87 
zł.  Wydatki zaplanowano w łącznej wartości po zmianach w wysokości 58 302 195,04 
zł i został zrealizowane w 75, 55%, to jest w kwocie 44 045 552,35 zł. Przychody 
zaplanowano w kwocie 8 784 316,82 zł i zostały zrealizowane w 100,32%, w kwocie 8 
813 206 zł. Rozchody zrealizowano w 100%, to jest w kwocie 2 009 592,12 zł. W ten 
sposób budżet został zakończony wynikiem dodatnim. Nadwyżka wyniosła 3 126 
215,52 zł, przy planowanym deficycie w kwocie 6 774 724,70 zł. Zadłużenie miasta na 
koniec roku 2021, łączne, czyli nie tylko kredyty i pożyczki, ale również inne 
zobowiązania o podobnym charakterze wyniosło 10 328 247,21 zł, co stanowiło 21,9% 
dochodów zrealizowanych. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu za rok 2021 
uzyskało pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej mocą uchwały nr 
4200/5/68/2022 z 04 maja 2022 roku V skład orzekający regionalnej izby 
obrachunkowej stwierdził: § 1. Wydaje się pozytywną opinię o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Wojkowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego. § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. 

8.2. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Wojkowice wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach przez 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zdzisława Zawada przedstawiła pozytywne 
stanowisko Komisji w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium, po czym 
zapoznała zebranych z opinią - również pozytywną - Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach w sprawie złożonego wniosku. 

Do Rady Miasta Wojkowice dnia 24 maja 2022 roku w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Wojkowice za 2021 rok. Wniosek o udzielenie 
absolutorium Panu Burmistrzowi Szczerbie, Burmistrzowi Miasta Wojkowice przyjęto w 
głosowaniu jawnym następującym stosunkiem głosów:  Za udzieleniem absolutorium - 
4. Przeciwko - 0. Wstrzymujących się - 0 głosów. Niezwłocznie przekazanie niniejszej 
uchwały do Rady Miasta powierza się Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uchwała nr 4200/3/160/2022 III Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 07 czerwca 2022 
roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wojkowice. Na 
podstawie art. 13 pkt 8, art. 19 ust.  2 i art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 07 października 



1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2019 r. poz. 2137 z późn. 
zm.), w związku z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2022 r. z późn. zm., 559 z późn. zm.) III Skład Orzekający Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach uchwala, co następuje: § 1. Wydaje się pozytywną 
opinię do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wojkowice w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Wojkowice za 2021 rok. § 2. Uchwała wchodzi w 
życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie. III Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, po 
zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wojkowice z dnia 24 maja 
2022 roku stwierdza, co następuje: Jak wynika z nadesłanych materiałów, Komisja 
Rewizyjna przed wystąpieniem z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta Wojkowice dokonała analizy i oceny sprawozdania finansowego za 2021 rok, 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia 
komunalnego. Skład orzekający stwierdza, że wyczerpany został tryb określony w art. 
270 ust. 2  ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (Dz. U. z 2021 
r. z późn. zm., 305 z późn. zm.). Wniosek o udzielenie absolutorium Komisja Rewizyjna 
podjęła jednogłośnie. Biorąc pod uwagę powyższe, wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Wojkowice w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice absolutorium 
z wykonania budżetu za 2021 rok zaopiniowano jak w sentencji uchwały. Od niniejszej 
uchwały Radzie Miasta przysługuje odwołanie do pełnego Składu Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w terminie 14 dni od daty jej doręczenia. 
Przewodnicząca III składu orzekającego Teresa Jarczyk. 

8.3. Dyskusja 

 
 

Żaden z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad kwestią absolutorium. 

 

 
 
9. Przedstawienie stanowisk komisji Rady dotyczących projektów uchwał 
 

Przewodniczący przeszedł do przedstawiania stanowisk komisji. Wszystkie projekty 
uchwał były omawiane na posiedzeniach branżowych komisji. Przewodniczący poprosił 
o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji budżetu Panią Grażynę Niedbałę o 
przedstawienie stanowisk swojej Komisji. 

Komisja budżetu w dniu 23 czerwca bieżącego roku opiniowała następujące projekty 
uchwał: 
Projekt uchwały nr 403/2022 w sprawie zmian w budżecie miasta Wojkowice na rok 
2022 zaopiniowała pozytywnie. Projekt uchwały nr 404/2022 w sprawie sprostowania 
błędów w treści uchwały Rady Miasta Wojkowice z dnia 30 maja w sprawie zmian w 



budżecie miasta Wojkowice na rok 2022 również zaopiniowała pozytywnie. Projekt 
uchwały nr 405/2022 w sprawie przekazania środków finansowych policji w 2022 roku 
zaopiniowała pozytywnie, przy czym należy dodać, że 4 głosy były za, 2 przeciw. Projekt 
uchwały nr 406/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Wojkowice w roku szkolnym 2022/23 również zaopiniowała pozytywnie. I projekt 
uchwały nr 408/2022 w sprawie uzgodnienia zakresu przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjno-konserwatorskich pomnika przyrody zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Komunalnej, 
o przedstawienie stanowisk swojej Komisji. Komisja Gospodarki Komunalnej na 
spotkaniu 20 czerwca omawiała projekty czterech uchwał. Projekt nr 407/2022 w 
sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami. Projekt uchwały nr 408/2022 w sprawie uzgodnienia zakresu 
przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjno-konserwatorskich pomnika przyrody. Projekt 
uchwały nr 409/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 1/2 
części nieruchomości stanowiącej działkę gruntu nr 735 w Wojkowicach. Projekt 
uchwały nr 410/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 
nieruchomości stanowiącej działkę gruntu nr 1545/51 w Wojkowicach o powierzchni 
12 m2 przy ul. Staffa. Wszystkie projekty uzyskały akceptację Komisji. 

Przewodniczącą Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa, Sportu i 
Kultury, Panią Lidię Musiał, o przedstawienie stanowisk Komisji. Tym razem mieliśmy 
do zaopiniowania ostatecznie jeden projekt uchwały. Projekt uchwały nr 406 w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Wojkowice w roku 
szkolnym 2022/2023. Na posiedzeniu Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, 
Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury w dniu 21 czerwca zaopiniowaliśmy pozytywnie. 

  

  

10. Dyskusja uzupełniająca nad projektami uchwał 
 

Radny Dariusz Ostręga zabrał głos w sprawie projektu uchwały nr 408: Zadał pytanie 
kiedy zostaną wykonane zabiegi z  uwagi na bardzo poniszczony dom, elewację i dach. 
Pani Naczelnik Ilona Nowak poinformowała, że  projekt uchwały zakłada, że Rada 
Miasta ma czas na przeprowadzenie zabiegów do 15 listopada. Bezpośrednie cięcie 
nastąpi najprawdopodobniej po 15 października. W ubiegłym roku była wydana opinia 
dendrologiczna, z której wynika, że należy takich cięć dokonać. Te cięcia mają nastąpić 
w bieżącym roku, zaplanowano termin do wykonania tych cięć. Jednakże pomnik 
znajduje się na terenie prywatnym. Jest objęty również patronatem Fundacji Gaja, 
Fundacja zwróciła się z wnioskiem do Gminy Wojkowice o przesunięcie terminu 
wykonania cięć pielęgnacyjnych, jak również samej właścicielki terenu, na którym 
znajduje się, z uwagi na to, że jest tam teraz czas kwitnienia. W związku z czym 
uzgodniono, że te cięcia zostaną wykonane w okresie jesiennym 



 

 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

11.1. Projekt uchwały nr 401/2022 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta Wojkowice za rok 2021 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 401/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Wojkowice za rok 2021 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 



7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.2. Projekt uchwały nr 402/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2021 

 

 
W tym miejscu Burmistrz Miasta Wojkowice zabrał głos raz jeszcze dziękując 
za współpracę 
wspaniałej Radzie i wszystkim pracownikom. 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 402/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2021 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 



 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.3. Projekt uchwały nr 403/2022 w sprawie: zmian w budżecie Miasta 
Wojkowice na rok 2022 

 
 

 
 

głosowanie Projekt uchwały nr 403/2022 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 
2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.4. Projekt uchwały nr 404 /2022 w sprawie: sprostowania błędu w 
treści uchwały Rady Miasta Wojkowice nr XLV.382.2022 z dnia 30 maja 
2022 r. w sprawie zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 2022 

 
 

 
 

głosowanie Projekt uchwały nr 404 /2022 w sprawie: sprostowania błędu w treści uchwały Rady 



Miasta Wojkowice nr XLV.382.2022 z dnia 30 maja 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 
Miasta Wojkowice na rok 2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 



14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.5. Projekt uchwały nr 405/2022 w sprawie: przekazania środków 
finansowych Policji w roku 2022 

 
 

 
 

głosowanie Projekt uchwały nr 405/2022 w sprawie: przekazania środków finansowych Policji w 
roku 2022 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 66.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 2 13.33 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

3 20 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia PRZECIW 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 



7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna PRZECIW 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna WSTRZYMAŁA SIĘ 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.6. Projekt uchwały nr 406 /2022 w sprawie: określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Wojkowice w roku szkolnym 2022/2023 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 406 /2022 w sprawie: określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Wojkowice w roku szkolnym 2022/2023 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.7. Projekt uchwały nr 407/2022 w sprawie: wymagań jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy 
Wojkowice 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 407/2022 w sprawie: wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na 
terenie gminy Wojkowice 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.8. Projekt uchwały nr 408/2022 w sprawie: uzgodnienia zakresu 
przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjno – konserwatorskich pomnika 
przyrody 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 408/2022 w sprawie: uzgodnienia zakresu przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjno – konserwatorskich pomnika przyrody 



jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 



11.9. Projekt uchwały nr 409 /2022 w sprawie: wyrażenia zgody na 
sprzedaż prawa własności ½ części nieruchomości, stanowiącej działkę 
gruntu nr 1735, obręb Wojkowice o powierzchni 331 m², zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym, położonej w Wojkowicach z bezpośrednim 
dostępem do drogi publicznej – ul. Długosza 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 409 /2022 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 
½ części nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 1735, obręb Wojkowice o 
powierzchni 331 m², zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej w Wojkowicach 
z bezpośrednim dostępem do drogi publicznej – ul. Długosza 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona WSTRZYMAŁA SIĘ 

7 MANIA Mateusz ZA 



8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

11.10. Projekt uchwały nr 410/2022 w sprawie: wyrażenia zgody na 
sprzedaż prawa własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 
1545/51, obręb Wojkowice o powierzchni 12 m², położonej w 
Wojkowicach z dostępem do drogi publicznej – ul. Staffa 

 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 410/2022 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 
nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 1545/51, obręb Wojkowice o 
powierzchni 12 m², położonej w Wojkowicach z dostępem do drogi publicznej – ul. 
Staffa 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

12. Interpelacje, zapytania, wnioski radnych. 
 

Przewodniczący przypomniał, że radni mogą wypowiadać się dwukrotnie. Pierwsze 
wystąpienie 5 minut, drugie 3 minuty Radnych, którzy chcą zabrać głos bardzo proszę o 
podejście do mównicy.  

Głos zabrał Dariusz Ostręga poprosił o naprawienie i uzupełnienie wybitych zamków 
studzienek od ul. PCK w kierunku ronda. 

 

Następnie głos zabrał Radny Piotr Krystecki - przedstawił parę kwestii, o których 
zapomniał powiedzieć. W związku z  burzą i zalaniem posesji, jakie ostatnio miały 
miejsce. Miał prośbę, na skrzyżowaniu, na Skłodowskiej-Curie, jadąc 20-30 km/h na 
tym piachu po prostu się wpada w lekki poślizg. Prosił również , żeby ten piach tam w 
miarę możliwości sprzątnąć. Tez na tym samym skrzyżowaniu jest to lustro i chodzi o 
to, że gałąź z akacji zasłania to lustro. Przez to nie spełnia swoich funkcji. I też są 
odrosty z lipy, jadąc od Maszyńska. One już tak dość mocno wychodzą na jezdnię. Tak 
że jadąc z tej strony auta omijają, a wyjeżdżając ze Skłodowskiej, żeby tam nie doszło 
przypadkiem do jakiejś kolizji z tego powodu.  Liczy na to, że uda się szczęśliwie 
 zmienić, ponieważ te wjazdy, które były też uwzględniane w projekcie budżetu, w tej 



chwili ta przebudowa tych wjazdów, że dojdzie do skutku. I że w końcu tych 
mieszkańców przestanie zalewać, bo niestety tam odbudowa kanalizacji spowodowała, 
że ta woda się wylewa na posesje i do piwnic domów w czasie burz. Prosił o to, żeby to 
sfinalizować pozytywnie. 
Podziękował Pani Naczelnik Ilonie Nowak za wizję w terenie. Ma nadzieję, że to się 
szczęśliwie zakończy. Poprosił o wymianę wpustów ulicznych kanalizacji. Przy posesji 
43 miało być wymienione. 
Pan Prezes miał się zorientować na temat tworzyw sztucznych. Nie wie na czym ten 
temat ugrzązł. Ale jeżeli nie z tworzyw, no to chociaż te metalowe, żeliwne lub stalowe. 
Żeby miały większą przepustowość. I jeszcze tutaj mam prośbę też do Pana Burmistrza 
– Czy  właściciel tego lasku, podjął ruchy geodezyjne na rozgraniczaniu nieruchomości? 

 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz. Burmistrz  miał spotkanie wspólnie z Panią Naczelnik, 
Iloną Nowak, rozmawialiśmy à propos tematu związanego z laskiem. Jeżeli chodzi o 
procedurę rozgraniczenia są to procedury wynikające z przepisów. Te działania 
podejmuje Starostwo. No tutaj użytkownik wieczysty ma takie uprawnienie, taką 
możliwość. Wspomniał,  że w momencie kiedy pojawi się wniosek o zmianę w planie 
wówczas, zostanie przeprowadzone konkretne spotkania. Pełnomocnik - mocodawca 
realizuje przede wszystkim interes naszego mocodawcy. Tym mocodawcą są 
mieszkańcy, więc mamy nadzieję, że uda nam się wypośrodkować te interesy. A przede 
wszystkim tutaj uznać, że o ile powstaje u góry Park Handlowy Wojkowice, i nie ma 
żadnych wątpliwości, żeby zachować te elementy zielone w mieście. 

W kwestii obfitych opadów deszczów, Burmistrz  przedstawił jak zmiany klimatyczne, 
które postępują w ostatnich latach się mocno intensyfikują. Żadne wpusty, żadne 
działania nie zmienią tego, co nas czeka, a czekają nas w najbliższych latach niestety 
sytuacje dramatyczne. I to nie jest kwestia tego, co się dzieje teraz, tylko to jest 
kwestia tego, co się działo przez ostatnie lata. Wiemy doskonale o tym, że wzrost 
temperatury w skali globalnej spowoduje topnienie lodowców, to przełoży się na 
podniesienie poziomu mórz, wyginięcie koralowców i raf koralowych i w ogóle 
wszystkiego, co jest tak naprawdę abstrakcyjne. To oczywiście spowoduje, że będą 
olbrzymie problemy z temperaturami. Prognozuje się, że w Polsce będą okresy bardzo 
zimne i bardzo ciepłe, więc będzie zanik wiosny, zanik jesieni, będzie ostra zima i ostre 
lato. Tak naprawdę klimat może być upalny niczym, można powiedzieć, w takich 
bardzo popularnych kierunkach wakacyjnych. 

 
Te czynniki nie leżą ani w Wojkowicach, te czynniki nie są tak naprawdę związane 
nawet z naszym województwem czy z Polską. Bo tak naprawdę emitentami CO2 są 
Chiny, są Indie, są Stany Zjednoczone. Oczywiście rozumie, że tutaj państwa 
europejskie starają się być bardzo papieskie. I to jest oczywiście bardzo ważne. 
Natomiast myśli że musimy się wszyscy nad tym pochylić i krzewić tę świadomość. Bo 
lepiej na pewno nie będzie. A niestety, jeżeli my nie będziemy zabierać głosu w tego 
typu sytuacjach i w tego typu sprawach, za chwilę pojawią się osoby, które będą nam 



zarzucać, że tutaj, prawda, wycięliśmy pięć drzew i to jest nasza wina, że jest ocieplenie 
klimatu. Natomiast ważne jest to, żeby właśnie o tym zwyczajnie rozmawiać. Bo te 
sytuacje będą się w najbliższych latach intensyfikować. Poprzez różnego rodzaju 
inwestycje z wykorzystaniem odnawialnych źródeł energii, poprzez oświetlenie 
ledowe, elektrownie fotowoltaiczne, poprzez właśnie inwestycje polegające na tym, 
żeby zachować drzewostan w ciągach pieszych czy komunikacyjnych. Więc z naszej 
strony staramy się dbać o to środowisko, staramy się kształtować świadomość. Bo 
oczywiście to nie jest tylko kwestia inwestycji. Przed Urzędem Miasta powstała piękna 
łąka kwietna, która jest wynikiem współpracy miasta, Aktywnego Wojkowickiego 
Seniora i pozostałych instytucji. Tak że tych wszystkich działań jest cała masa. A myślę, 
że tak naprawdę powinniśmy zacząć w tym wszystkim też od siebie. Stawiamy też na 
edukację ekologiczną w żłobku, w przedszkolu, w szkołach podstawowych. Więc mam 
nadzieję, że to kształtowanie świadomości przyniesie nam określone rezultaty i że nie 
będzie zwyczajnie za późno. Natomiast w pozostałym zakresie tutaj oczywiście 
będziemy działać Będziemy to weryfikować. I z pewnością na piśmie się 
ustosunkujemy. 

 

 
Głos zabrała Radna Barbara Rogalska. Zapytała  Burmistrza o stan placu zabaw przy 
budynku Ochotniczej Straży Pożarnej oraz sytuację związaną z kontenerami PCK przy 
sklepie Netto. Burmistrz zapewnił, że przyjrzy się tym problemom. 

Głos zabrała Radna Mariola Chmielewska, która  zapytała  o zarośla  w miejscu zjazdu z 
mostu na Przełajce, jadąc od strony  Przełajki? A drugą rzecz o którą zapytała  to - Czy  
Komisja Gospodarki Komunalnej ma jakąś wiedzę na ten temat płotu przy Oczyszczalni 
Ścieków i przygotowanego wjazdu, gdzie miała być budowana farma fotowoltaiczna. I 
czy to jest jakaś nasza inwestycja, czy tych, którzy ziemię dzierżawią? Pani Naczelnik 
Ilona Nowak udzieli Komisji odpowiedzi pisemnie. 

 

 
13. Sprawy bieżące Rady. 
 
 

Przewodniczący przypomniał, że lipiec jest miesiącem urlopowym, ,dlatego sesji 
standardowej nie przewiduję na lipiec 2022 roku. Natomiast, Pan Skarbnik wskazał 
konieczność Sesji Nadzwyczajnej 18 lipca w zakresie zmian miejscowego planu, może 
zmian w budżecie. Radni zostaną o tym poinformowani. 

Z bieżących spraw do Rady Miasta wpłynął wniosek o dofinansowanie Górnika 
Wojkowice i Stowarzyszenia Akademia Sportu. Rada Miasta po zapoznaniu się z ilością 
środków w budżecie, jakimi dysponuje,  przyznała kwotę w wysokości 500,00 zł na 
Akademię Sportu. 

  



14. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad XLVI sesji 
Rady Miasta Wojkowice. , dziękując 
wszystkim za obecność. 

 

 Sporządziła:       Zatwierdził: 

Główny Specjalista      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Anna Helińska-Wójcik       Mateusz Mania 

 
 


